



NATIONAL SCHOOL OF LOCAL ADMINISTRATION
(NASLA)

DIRECTION DES EXAMENS, DES CONCOURS ET DE
LA SCOLARITE

NATIONAL SCHOOL OF LOCAL ADMINISTRATION
(NASLA)

DIRECTORATE OF INTERNAL AND EXTERNAL EXAMINATION
AND OF ADMISSIONS AND RECORDS

003544

No. ____/N/NASLA/DGA/DECS/SDECC/CSC/Adm 2/a

Buea, the/le 09 DEC 2024

COMMUNIQUE

The Director General of the National School of Local Administration (NASLA) hereby informs candidates who applied to study in the institution within the framework of its In-service Training programme, for professionals in areas of competence and specialities of local administration in Cameroon and abroad that, there shall be an interview at the NASLA campus on Wednesday 18 December 2024 at 9:00am prompt.

Candidates are required to come along with originals of required certificates and receipt of application fees submitted online and/or at the institution.

Le Directeur Général de la National School of Local Administration (NASLA) informe les candidats ayant postulé dans le cadre du programme de formation continue des professionnels exerçant dans les domaines de compétence et spécialités de l'administration locale au Cameroun et à l'étranger, qu'un entretien aura lieu au campus de la NASLA le mercredi 18 décembre 2024 à 9 heures précises.

A cet effet, les candidats devront se munir des originaux des diplômes exigés et du reçu des frais d'inscription déposés en ligne et/ou à l'institution.



The Director General
Le Directeur Général

Tanyitiku E. Bayee
Administrateur Civil Principal